

Level 5 Composite Award In Assessing Learners

المستوى الخامس – الشهادة الفرعية
في تقييم المتعلمين

Approved Assessor Certificate by the National Qualifications Authority

شهادة مقيم معتمد من الهيئة الوطنية للمؤهلات



Qualification Aim

To Prepare and qualify assessors in the field of preparation and conducting of tests in order to identify and assess the Learner's efficiency level, and record the outputs according to the competency-based assessment system.

الهدف من الشهادة الفرعية

إعداد وتأهيل المقيمين في مجال إعداد وتنفيذ الاختبارات للقيام بتحديد و تقرير مستوى كفاءة المتعلم، وتسجيل المخرجات وفق نظام اختبارات الكفاءة.

Who Should Enroll?

الفئة المستهدفة

This certificate is designed for those who are interested in working in the field of training, teaching or those who are involved in the field of educational development and internal audit of the processes of quality in education and training.

هذه الشهادة مصممة للمعنيين و الراغبين في العمل في مجال التدريب، التدريس أو المعنيين بمجال التطوير التعليمي والتدقيق الداخلي لعمليات الجودة في التعليم والتدريب.

Units titles

الوحدات التعليمية

Core Units

الوحدات الأساسية

Prepare for Assessment	الإعداد و التحضير للإختبار
Conduct Assessment	إجراء الإختبار
Make and Record Assessment Decisions	تقرير و تسجيل نتائج الإختبار

Career Progression

المسار الوظيفي

The diploma qualifies learners to work as:

تؤهل هذه الشهادة المتدربين للعمل في الوظائف التالية:

<ul style="list-style-type: none">✓ Learning & development officer✓ Training Officer✓ Educator✓ Train-the-Trainer✓ Assessor <p>After gaining practical experience, learners may proceed to qualifications in:</p> <ul style="list-style-type: none">✓ Internal verifier✓ External verifier	<ul style="list-style-type: none">✓ ضابط تعليم و تطوير✓ ضابط تدريب✓ مدرس / مدرب✓ تدريب المدربين✓ مقيم <p>و بعد إكتساب الخبرة العملية، يمكن إستكمال الدراسة للحصول على مؤهل ك:</p> <ul style="list-style-type: none">✓ مدقق داخلي✓ مدقق خارجي
---	---

Learning Process العملية التعليمية

Delivered through a combination of classroom based hours and work based hours. The Composite Award in Assessing learners is a unique offering that consists of formal classroom lecturing, and mentored practical learning in the workplace. This ensures that learners will master the knowledge, skills and the application in real work activities.

الشهادة الفرعية في تقييم المتعلمين هي طرح فريد من نوعه والتي تتكون من إلقاء محاضرات دراسية مبنية على معايير عالمية لتعزيز التطبيق العملي مما يضمن إتقان المتدربين للمعرف والمهارات و السلوكيات وتطبيقها في مجال العمل ، حيث يعتمد البرنامج على ساعات أكاديمية و ساعات تطبيقية في مقر العمل.